



# WANDERLUST LITE

# 基本参数:

尺寸:21\*21\*80.5MM 电池容量:1000MAH 烟油容量:2ML 雾化芯阻值:1.2Ω

雾化芯材质:陶瓷雾化芯 输出电压:3.5V 充电规格:5V/800mA

# 安全保护:

低电量保护,过充保护,过热保护 短路保护,抽烟超时保护

### 智能提示灯:

1.抽烟时,提示灯由渐亮到常亮,停止抽烟时则当 前电量灯渐灭。电量在4.2-3.7V以上则亮绿灯,电 量在3.7-3.5V则亮黄灯,电量低于3.5-3.2V则亮红 灯,电量不足时,红灯闪3次后停止输出,请及时充

2.插入/拔出烟弹时,闪电量灯1次。

6. 充电时间大约40分钟。

3.抽烟过程中烟弹短路时,三色灯闪两次,灯颜色 为红,绿,蓝色快速变换,同时停止输出。

4.插入充电线充电时,充电过程中红灯持续亮两秒 停一秒,直至充满电时变绿灯亮60s后熄灭。 5.连续抽烟8s后主机停止工作,电量灯闪5次。

### 注油说明:



从主机上取下烟弹,拔开烟弹 底部注油硅胶塞。



让烟油浸湿发热丝上的棉花,



注完油按紧硅胶塞。

Keep out of reach of children and minors!





# WANDERLUST LITE 注意事项



- 1.抽烟时,不要将烟弹内的烟油彻底抽干,请根据 使用情况随时注油,以防干烧而损坏烟弹。 2.同一个烟弹注油4次并抽完后,建议更换新的烟
- 3.此产品请放置于阴凉处。
- 4. 未注油前请勿通电使用,否则会因干烧而损坏 雾化芯。







### Specifications:

Size: 21\*21\*80.5MM Coil Material: Ceramic Battery Capacity:1000MAh Output Voltage: 3.5V E-liquid Capacity: 2ML Coil Resistance: 1.2Ω Charging Specification: 5V/800mA

#### Protection Function:

Low voltage protection, over-charging protection, over-heating protection, overload/short-circuit protection, over-time protection

### Intelligence Indicator Light:

1. When using, the indicator light shinning from weak to strong. Once stop vaping, the indicator light is fading gradually. if the battery voltage is between

3.7V-4.2V, the indicator will be green; if the battery voltage is between 3.5V-3.7V, the indicator will be yellow; If the battery is lower than 3.5V, the indicator will be red and flash 3 times. Then, the device will stop work.

2. When inserting in/pulling out cartridge, the

indicator light flashes and vibrates 1 time. 3.If short-circuit, the indicator light will flash 2 times, and light as red, green, and blue rapidly. Meanwhile the product stopping work.

4. When charging, the red light shinning 2s then lightoff, after 1s, works again like this. Once it is be charged fully, the light is off after it becomes green and lasts 60 second.

5.After vaping in 8s, the device will stop work meanwhile the power light will flash 5 times. 6. The charging process lasts 40 minutes.

# Refilling:



Take down cartridge, then unplug the refilling silicon plug at the bottom of



Press back the silicon plug firmly. Keep out of reach of

children and minors! € 🚳 🗵 🛟 ⊌rohs 🗷 Executive standard: Q/ADVK 001-2018



After refilling the e-juice, please let the cartridge stand in 5 minutes to make sure that cotton be fully soaked before use.



Once cartridge connect with the mod, the indicator light flashes 1 time, then can vape.

# WANDERLUST LITE **Attentions**



1.After changing a new coil and refilling the e-juice, please wait 5 minutes to make sure that cotton be fully soaked before use to avoid dryburning. 2.Please change a new cartridge after refilling

1 cartridge 4 times.

3.Please keep it away from excessive temperature and humid place to keep longterm use.

4. Please don't use it without any e-liquid inside to avoid dry burning.